
 

 

 

      

P r o t o k ó ł  Nr XXXI/ 05 
z sesji  Rady Gminy  Stegna 

odbytej w dniu  18 listopada 2005 roku. 

 

Sesję Rady Gminy Stegna otworzyła i prowadziła Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska, 

która przywitała radnych i przybyłych gości.  Stwierdziła, że na stan 15 radnych w sesji 

uczestniczyło 13 radnych.  

W sesji nie uczestniczył Radny Pan Ciasnocha Marian, Radny Pan Szymański Waldemar. 

Lista radnych w załączeniu. 

 

Ad. Pkt. Nr 2. 
 

Sekretarzem obrad został Pan Andrzej Traczuk. Za kandydaturą Pana Traczuka glosowało 12 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Ad. Pkt Nr 3. 
  

Wójt Pan Marian Ranoszek  wystąpił o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały  

w sprawie przekazania w użyczenie nieruchomości w miejscowości Stegna. 

Radny Pan Kukułka zwrócił się z pytaniem czy jest w tej sprawie opinia sołtysa wsi. 

Pani Dąbska wyjaśniła, że projekt chwały będzie omawiany i wszystkie wątpliwości będą  
wyjaśnione. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie wniosek Wójta o wprowadzenie do porządku  

projektu uchwały. Za wprowadzeniem do porządku obrad projektu uchwały głosowało 12 

radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Następnie Przewodnicząca obrad odczytała proponowany porządek obrad. Za przyjęciem 

porządku obrad  głosowało 12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

Porządek obrad został przyjęty w brzmieniu jn: 

 

1.Otwarcie sesji  i stwierdzenie prawomocności obrad. 

2. Wybór Sekretarza obrad. 

3. Zatwierdzenie porządku  obrad. 

4. Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

6. Informacja Wójta o pracy w okresie między sesjami. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie : 

7,1 zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XXIV/181/ 04 z dnia 30 listopada 2004 r w sprawie 

      przyjęcia  GPP i RPA do realizacji w 2005 r zmienionej uchwałą Nr XXIX/212/ 2005  

      z dnia 1 lipca 2005 r. 

7,2 zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 roku  

     w sprawie budżetu gminy na 2005 r. 

7,3 ustalenia wykazu wydatków, które nie wygasają z upływem roku budżetowego  2005. 

7,4 określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

7,5 wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości, 

7,6 określenia stawek podatku od środków transportowych, 
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7,7 określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i określenia 

      wysokości za wynagrodzenia za inkaso. 

7,8  wprowadzenia opłaty administracyjnej, ustalenia wysokości stawek tej opłaty i sposobu 

       jej poboru, 

7,9  ustalenia wysokości stawek podatku od posiadanych psów oraz określenia terminu  

       płatności, inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso tego podatku, 

7,10. wprowadzenia opłaty prolongacyjnej, 

7,11  dopłat do odbiorców usług kanalizacyjnych, 

7,12  utworzenia Straży Gminnej, umiejscowienia Komendy Straży Gminnej w strukturze  

         Urzędu oraz nadania regulaminu Straży Gminnej w Stegnie. 

7,13. przekazania w użyczenie nieruchomości w miejscowości Stegna. 

8. Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych. 

9. Sprawy różne. 

 

Ad. Pkt Nr 4. 
 

Za  przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji głosowało 13 radnych. 

 

Ad. Pkt. Nr 5. 
 

Interpelacje i zapytania zgłosili następujący radni : 

 

Pan Mirowski Józef poruszył sprawę budynku po byłym Ośrodku Szkolno Wychowawczym 

w Junoszynie. Budynek ten nie jest zabezpieczony przed zimą, niszczeje. Mimo to, że 

budynek nie jest naszą własnością ale jest na naszym terenie. Wnosi o interwencję do 

Starostwa w tej sprawie. 

 

Pan  Fidut Ryszard – kiedy zostanie odwodniona ulica Powstańców W-wy, prosi o podanie 

konkretnego terminu. 

 

Pan  Fidut Ryszard – wnosi o wytyczenie drogi na Cegielnię. 
 

Pan Kleczewski Sebastian – poruszył sprawę palenia w piecach odpadami / szmatami / wnosi  

o podjęcie radykalnych działań w tym zakresie. Odpowiedź którą otrzymał w tej sprawie go 

nie satysfakcjonuje. 

Wnosi o powołanie Sztabu kryzysowego, 

 

Pan Kleczewski Sebastian – brak odpowiedzi na pismo Pani Bloch Małgorzata. 

 

Pan Kleczewski Sebastian  poruszył sprawę braku dojazdu do działki Nr 284 własność Pan 

Prończuk Józef. 

 

Pan Kleczeski Sebastian – ciężki sprzęt firmy  Flewo- Pol  wywożący buraki niszczy drogę 
koło Pana Szwedowskiego. 

 

Pan Dragan Krzysztof – czy będą  zainstalowane lampy w miejscowości Chorążówka. 

 

Pan Dragan Krzysztof  wnosi o naprawę  drogi w miejscowości Jantar – Rybina. 
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Pan  Kukułka Stanisław – wyjaśnić sprawę własności drogi osiedlowej w Starych Babkach. 

 

Pan Kukułka Stanisław –  wesprzeć i udzielić pomocy rolnikom, którzy ucierpieli przez suszę, 
Czy była odpowiedź na wystąpienie  Rady Gminy, 

 

Pan Stanisław Kukułka – wesprzeć mieszkańców w sprawie budowy chodnika. 

 

Ad. Pkt. Nr 6. 
 

Informację o swojej pracy w okresie między sesjami przedstawił Wójt Pan Marian Ranoszek. 

Wójt brał udział: 

- Uczestnictwo w Walnym Zgromadzeniu Spółki Mierzeja, 

- Udział w obchodach Dni Turystyki - odbyły się w Krynicy Morskiej, 

- Podpisanie umowy na stypendia z Europejskiego Funduszu Rozwoju Wsi Polskiej Gmina  

   Stegna otrzymała 16800 dla 15 Gimnazjalistów. 

- Udział w posiedzeniu Związku Komunalnego CWŻ. 

- Udział w spotkaniu z Prezes Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska na temat 

   otrzymania pożyczki dla Spółki Centralnego Wodociągu Żuławskiego na pompownie  

   w Tujsku i Nowym Dworze wspólnie z Zarządem CWŻ. Rozmowa o możliwości 

   umorzenia pożyczki na oczyszczalnie. 

- Podpisanie porozumienia z Gminą Sztutowo i Spółką Mierzeja w sprawie środków na  

  dofinansowanie, 

- Udział w posiedzeniu Komisji Budżetowej Rady Gminy, 

- Udział w posiedzeniu Powiatowej Rady Zatrudnienia, 

- Udział w posiedzeniu Komisji Urbanistycznej poświęcona planu Zagospodarowania  

   dla wsi Mikoszewo. 

- Lustracja dróg gminnych Dworkowo – Stare Babki, 

- Uzgodnienie z wykonawcą i inspektorem Nadzoru prac przy remoncie sali gimnastycznej  

   przy szkole w Drewnicy, 

- Spotkanie w sprawie sortowni śmieci w Stegnie z Zakładem Utylizacji śmieci stałych    

   w Tczewie Wójtów i Burmistrzów z terenu Powiatu Nowodworskiego, 

- Podpisanie listu intencyjnego z Pomorską Spółką na gazyfikację Mierzei, 

- Spotkanie z Radą Programową oraz Komitetem w sprawie organizacji Mistrzostw  

  Świata w poławianiu bursztynu, 

- Spotkanie z Ośrodkami turystycznymi – podsumowanie sezonu, 

- Podpisanie w Urzędzie Marszałkowskim aneksu do umowy na świetlicę w Rybinie, 

- Praca nad projektem budżetu, 

- Omówienie projektów uchwał około budżetowych, 

- Przyjmowanie interesantów, 

- Udział w szkoleniu w sprawie podpisu elektronicznego, 

-  Udział w posiedzeniu Komisji Rady Gminy, 

Pan Kleczewski  poprosił Wójta o rozszerzenie tematu  CWŻ. 

Pani Dąbska zwróciła się do Wójta aby poinformował o spotkaniu z podmiotami 

gospodarczymi w sprawie sezonu letniego. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,1. 
 

Pani Elżbieta Zych wyjaśniła  projekt uchwały w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy  
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Nr XIV/ 181/04 z dnia 30 listopada 2004 r w sprawie przyjęcia GPPiRPA do realizacji w 

2005 r zmienionej uchwałą Nr XXIX/212/2005 z dnia 1 lipca 2005 r. 

Do  projektu uchwały uwag nie zgłoszono. Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. 

Projekt uchwały Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały glosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr  XXXI/ 226/2005 

w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Nr XXIV/181/04 z dnia 30 listopada 2004 r w 

sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów 

Alkoholowych do realizacji w 2005 r zmienionej uchwałą Nr XXIX/212/2005 

z dnia 1 lipca 2005 r. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,2. 

 
Skarbnik Gminy Pani Halina Polańska przedstawiła proponowane zmiany w budżecie gminy 

po wniesionych poprawkach na posiedzeniu wspólnych komisji. 

Pani Dąbska poinformowała, że na posiedzeniu wspólnych komisji radni omówili  

projekt uchwały i nie wyrazili zgody na  zdjęcie inwestycji pn: wodociąg w Rybince, budowę 
ulicy Lipowej w Stegnie, pozostawili  również termomodernizację placówek oświatowych. 

Radni wnioskowali aby środki na termomodernizację pozyskać z innych źródeł. 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały w sprawie 

zmiany uchwały Rady Gminy Nr XXVII/ 191 / 05 Rady Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 

roku w sprawie budżetu gminy na 2005 rok. 

Przewodnicząca Rady poddała pod głosowanie projekt uchwały. Za podjęciem uchwały 

głosowało 13 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXXI/ 228/2005 

w sprawie zmiany uchwały Nr XXVII/191/05 Rady Gminy Stegna z dnia 30 marca 2005 

roku w sprawie budżetu gminy na 2005 rok. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Fidut wnioskował aby zadania pozostawione w WPI były w najbliższym okresie 

wykonane. 

Następnie wnioskował aby administracja dołożyła starań o pozyskanie środków. Powołać 
zespół aby w oparciu o plany i strategie opracował główne założenia na następne lata. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,3. 
 

Pani Dąbska przedstawiła  projekt uchwały  w sprawie ustalenia wykazu wydatków, które nie 

wygasają z upływem roku budżetowego 2005.  Przewodnicząca poinformowała, że    radni 

przedyskutowali  na wspólnym posiedzeniu projekt uchwały i uznali że Uchwałę tą należy 

przygotować na sesję grudniową.  
Następnie Przewodnicząca Rady wniosła pod głosowanie projekt uchwały. 

Przeciw podjęciu uchwały głosowało 11 radnych, 2 radnych wstrzymało się od głosu. 

 

Projekt uchwały został odrzucony i stanowi załącznik do protokołu. 
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Ad. Pkt. Nr 7,4. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek zaproponował pozostawienie ceny skupu żyta i podatku leśnego 

w takiej samej kwocie jak w Rozporządzeniu  Prezesa GUS. Poinformował, że podatki 

proponuje się podnieść się o 2,5 %. 

Pan Kulka  prosił  aby wziąć pod uwagę sytuację podmiotów gospodarczych i wniósł o 

zastosowanie ulg dla osób zatrudniających pracowników aby uczynić gest w stosunku do 

pracodawców. 

Przewodnicząca Rady poinformowała , że stawki  były analizowane na wspólnej Komisji 

Rady i radni zaakceptowali pozytywnie przedstawione propozycje stawek. 

 

Następnie Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska  przedstawiła projekt uchwały w sprawie  

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. Projekt uchwały wniesiono pod 

głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXXI/228/2005 

w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,5 

 
Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia zwolnień od 

podatku od nieruchomości. Następnie projekt uchwały poddała pod głosowanie. Za podjęciem 

uchwały glosowało 12 radnych 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXXI/ 229/2005 

w sprawie wprowadzenia zwolnień od podatku od nieruchomości. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,6. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały w sprawie stawek podatku 

od środków transportowych. Następnie projekt uchwały poddała  pod głosowanie. Za 

podjęciem uchwały glosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr  XXXI/ 230/2005 

w sprawie stawek podatku od środków transportowych. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,7. 

 
Wójt Gminy Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie określenia dziennych 

stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru, inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso. Poinformował, że radni na posiedzeniu komisji zaproponowali 

zmianę  do § 1 tj dla osób dokonujących sprzedaży towarów w pozostałych miejscowościach 

na terenie gminy  obniżenie stawki z 35 zł na 33 zł.  
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Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały po wniesionej 

autopoprawce  a  następnie projekt uchwały poddała  pod głosowanie. Za podjęciem uchwały 

glosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto  Uchwałę Nr XXXI/232/2005 

w sprawie określenia dziennych stawek opłaty targowej, sposobu jej poboru , 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,8 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek poinformował, że uwzględniona  została autopoprawka do 

projektu uchwały w sprawie wprowadzenia opłaty administracyjnej, ustalenia wysokości 

stawek tej opłaty i sposobu jej poboru. W § 2 dopisano „ za wypisy  i wyrysy ze studium „  

Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały a następnie projekt uchwały  a następnie 

poddała  pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwalę Nr XXXI/233/2005 

w sprawie wprowadzenia opłaty administracyjnej, ustalenia wysokości stawek tej opłaty 

i sposobu jej poboru. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,9. 
 

Przewodnicząca Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały w sprawie ustalenia 

wysokości stawek podatku od posiadanych psów oraz określenia terminu płatności, 

inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso tego podatku. 

Przewodnicząca Rady projekt uchwały  poddano pod głosowanie. Za podjęciem uchwały 

głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę  Nr XXXI//233/2005 

w sprawie ustalenia wysokości stawek podatku od posiadanych psów oraz określenia     

terminy płatności, inkasentów i określenia wysokości wynagrodzenia za inkaso 

tego podatku. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,10. 
 

Przewodnicząca  Rady Pani Ewa Dąbska odczytała projekt uchwały w sprawie wprowadzenia 

opłaty prolongacyjnej . Przewodnicząca Rady projekt uchwały poddała pod głosowanie. 

Za podjęciem uchwały glosowało 12 radnych.  

 

Przyjęto Uchwałę Nr  XXXI/ 234/2005 

w sprawie wprowadzenia opłaty prolongacyjnej. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,11. 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie dopłat dla odbiorców usług 
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kanalizacyjnych. Następnie Przewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały a następnie 

projekt uchwały poddała pod głosowanie. Za podjęciem uchwały głosowało 12 radnych. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXXI/235/ 2005 

w sprawie dopłat dla odbiorców usług kanalizacyjnych. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pan Fidut wnioskował aby poczynić starania o podłączenie tych osób które zapłaciły za 

podłączenie a nie zostali podłączeni. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,12. 

 
Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie utworzenia Straży Gminnej, 

Umiejscowienia Komendy Straży Gminnej w strukturze Urzędu oraz nadania regulaminu 

Straży Gminnej w Stegnie. Wójt poinformował, że wszystkie uwagi wniesione na komisjach 

zostały w projekcie uchwały uwzględnione. 

Projekt uchwały poddano pod głosowanie. Za podjęciem uchwały glosowało 11 radnych,  

1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto Uchwałę Nr XXXI / 236 / 2005 

w sprawie utworzenia Straży Gminnej, umiejscowienia Komendy Straży Gminnej w 

strukturze Urzędu oraz nadania regulaminu Straży Gminnej w Stegnie. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 7,13. 
 

Wójt Pan Marian Ranoszek wyjaśnił projekt uchwały w sprawie użyczenia nieruchomości w 

miejscowości Stegna.  

Wójt poinformował, że działka  przekazana zostanie w użyczenie na okres 25 lat Zakładowi 

Utylizacji Odpadów Stałych w Tczewie  pod  budowę sortowni odpadów surowcowych  

 jest to odległość od  zabudowy około 1 km. Ponadto będzie spisana umowa użyczenia .  

Pan Fidut stwierdził, że pozyskane z wycinki  drewno powinno być przekazane dla gminy. 

Podatki z działalności  również powinny być odprowadzane do gminy. Osoby które będą 
zatrudnione powinny być z naszego terenu , droga powinna być zrobiona na rzecz inwestora. 

Następnie Przewodnicząca Rady poddała pod  głosowanie projekt uchwały. Za podjęciem 

uchwały głosowało  12 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosu. 

 

Przyjęto  Uchwałę Nr XXXI / 237 / 05 

w sprawie użyczenia nieruchomości w miejscowości Stegna. 
Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Ad. Pkt. Nr 8. 
 

Odpowiedzi na zapytania i interpelacje udzielił Wójt Pan Marian Ranoszek. 

 

- Niestety jest to budynek Starostwa. Temat ten był stawiany na sesji Powiatu 

Nowodworskiego. 
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- Sprawa spalania odpadami ciągnie się od 2003 roku . W roku ubiegłym wysłano afisze o 

szkodliwości palenia odpadami. Ponad 200 afiszy wysłano sołtysom. 

W sprawę tą zaangażowało się Stowarzyszenie Drewnica. Stowarzyszenie chce opracować 
ulotki , które za pośrednictwem gminy będą rozprowadzane. 

Również w Starostwie były te sprawy były stawiane. 

Pan Kleczewski  stwierdził, że  powinny być podjęte profesjonalne działania, należy powołać 
sztab ludzi którzy zajmą się tą sprawą, jest to bardzo ważny problem. 

Pan Fidut  stwierdził, że należy przeprowadzić badania, czy zwrócono się do tych instytucji 

które odpowiadają za  przeprowadzenie badań. 
Sołtys wsi Przemysław Pan Smokowski  poinformował, że wie kto pali odpadami  

„ szmatami „ i on może powiedzieć i wtedy będzie można wezwać tych ludzi na szkolenie. 

  

- studzienki na ulicy Powstańców W-wy będą oczyszczone do końca miesiąca. 

  

- droga na Cegielnię jest zagrodzona zgodnie z prawem i po granicy. 

 

- odpowiedź w  sprawie modernizacji oświetlenia będzie udzielona na piśmie. 

 

- w sprawie naprawy drogi  Jantar Stegienka – wniosek  został  przesłany do Starostwa. 

 

- Stanowisko Rady Gminy dot. suszy  zostało przesłane, brak odpowiedzi. 

 

- że szacunki są niewiarygodne  to Wójt nie ma wpływu na Komisję. 
 

- sprawa dot. Drogi E- 7, pismo mieszkańców wsi Stare Babki zostało przekazane do Dyrekcji 

  Dróg i Autostrad. 

 

- odpowiedź dot. drogi w Starych Babkach zostanie udzielona na piśmie. 

 

Ad. Pkt. Nr 9. 
 

Pani Dąbska odczytała fax z Komendy Policji w sprawie opieki bezdomnymi zwierzętami. 

- Zarządu Gminnego Stronnictwa Ludowego, 

- Towarzystwa  Powiatu Nowodworskiego. 

 

Pan Kogut wystąpił o budowę wodociągu. Ponieważ gmina nie otrzymała środków na 

budowę wodociągu to należy go wykonać ze środków gminnych. 

Pan Załuga wyjaśnił , że nie rada jest winna, że wodociąg w Rybince to rada właśnie nie 

wykreśliła tej inwestycji z planu. 

Pan Kukułka poruszył sprawę modernizacji drogi E-7  zwrócił się z pytaniem do Wójta co 

zrobił Wójt w sprawie bezpiecznych przejść oraz objazdu przez naszą gminę wnosi o 

zorganizowanie zebrania w Starych Babkach. 

Następnie Pan Kukułka poruszył sprawę restrukturyzacji gruntów w Stegience, czy Wójt  

pozytywnie zaopiniował sprzedaż gruntów. 

Pani Dąbska poinformowała, że temat drogi E-7 był wielokrotnie omawiany  Wójt wraz  

z Panem Kukułką powinni jechać do Generalnej Dyrekcji i tam poruszyć wszystkie sprawy. 
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Glos zabrał Pan Kulka Henryk który poruszył następujące sprawy : 

 Minęło 3 lata od wyboru nowej władzy i nic  się nie zmieniło w naszych wsiach. Wójt złożył 

wiele obietnic, Pan Kulka  prosił o wykaz terenów  pod inwestycje ponieważ wiele osób chce 

się rozwijać, do tej pory nie otrzymał takiej informacji. 

- co z reformą oświaty dlaczego nie  poszukuje się  oszczędności, 

- dlaczego nie ma opracowanych kryteriów zwolnień z podatków, 

- co z gazyfikacją było mówione że Stegna będzie do końca roku zgazyfikowana  choć z góry 

  wiadomo było że jest to niemożliwe. Zdaniem Pana Kulki było to nieuczciwe. 

Na dzień dzisiejszy ubyło ławek, koszy, na ulicach jest brud. Wręczył artykuł z gazety jak 

inne samorządy sobie radzą. Plaże były brudne na ulicach porozrzucane śmieci.  Sesja 

dotycząca przygotowań do sezonu była dopiero 1 lipca.  

Ulica Gdańska miała być odwodniona, jak wyglądają chodniki, wózkiem nie ma możliwości 

zjechać z chodnika bo są zbyt wysokie krawężniki. Jeżeli chodzi o  restaurację pod  

„ Strzechą „ to w tym roku było ciszej, choć jeden z mieszkańców sąsiadujących z restauracją 
wyprowadził  się bo nocne hałasy powodowały zakłócanie ciszy nocnej.  Był to mieszkaniec 

który mieszkał przez długie  lata i więcej zrobił dla tego terenu niż Wójt.   Zwrócił  się z 

pytaniem do Wójta czy jest prawdą, że Wójt był pierwszą osobą która  chciała kupić dom  od 

P. Sowińskiego. 

Z powodu pobierania opłaty dopiero od 26 lipca gmina poniosła straty ok. 150 tys. 

Nie pozyskano pieniędzy unijnych.  Apeluje aby rada nie podejmowała decyzji o zaciągnięciu 

kredytu komercyjnego. Wójt obiecał, że będzie zrobiona ulica Bursztynowa na ulicy tej działa  

7 podmiotów gospodarczych   Gmina która się nie rozwija to się cofa. 

Skandalem było podanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej do Sądu. 

Wójt wyjaśnił, że prawdą jest, że jego córka prowadziła rozmowy z P. Sowińskim w sprawie 

kupna domu. 

Następnie głos zabrał Pan Ryszard Fidut który stwierdził, że nie może być most zamknięty, 

należy na czas remontu uruchomić most pontonowy lub kolejowy. 

Sołtys wsi Drewnica wnioskował o przegląd tablic na wsiach. 

Pani sołtys wsi Stegna wnioskowała o oświetlenie nad przejazdem kolejowym od strony  

cmentarza. 

Sołtys wsi Chorążówka wnioskował  o wymalowanie przystanku oraz wykoszenie trzciny. 

 

 

Wobec  wyczerpania porządku obrad sesję uznano za zakończoną. 
 

 

Protokołowała                                       Sekretarz obrad               Przewodnicząca Rady  

Halina Całkiewicz                                Andrzej Traczuk                   Ewa Dąbska 

 

 

 

 


